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Чанак је рекао да не верује да ће Статут Војводине ускоро бити на дневном реду
Скупштине Србије.

  

"Не верујем да ће Статут ускоро бити на дневном реду, јер око тог питања не постоји
елементаран политички концензус односно политичка већина. Проблем је у томе што
било какав помак од централизма значи тектонске промене у Србији", казао је Чанак
гостујући на Радију Б92.

  

Он је оценио да је понижење покрајинских институција то што је Скупштина Војводине
усвојила Статут пре годину дана, а тај докумант још није био на дневном реду Скупштине
Србије.

  

"Ово је понижавање покрајинских институција и два милиона грађана које она
представља. Скупштина Војводине има мање права од једног посланика у Скупштини
Србије", навео је Чанак.

  

(Бета)
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